

## EEX and ECC waive transaction and clearing fees for EEX Baltic Capesize C5 Futures

Dear Trading Participants,

The European Energy Exchange (EEX) and European Commodity Clearing (ECC) will offer a three-month transaction and clearing fee waiver for trading in EEX Baltic Capesize C5 Futures contracts between 1 October until 31 December 2024, to support the further development of the market. The fee waiver applies to EEX transaction and ECC clearing fees for trades in the EEX Freight Future listed below.

Name	Product Code
EEX Baltic Capesize C5 Futures	C5EM

Please feel free to reach out to the EEX Market Operations or EEX Sales team or in case of any questions.

Yours sincerely,

EEX Market Operations

T + 49 341 2156-222

trading@eex.com

EEX Sales

T +49 341 2156-555

sales@eex.com

## EEX und ECC erlassen Handels- und Clearingentgelte für EEX Baltic Capesize C5 Futures

Sehr geehrte Handelsteilnehmer,

um die Entwicklung des EEX Baltic Capesize C5 Futures weiter zu fördern, setzen die European Energy Exchange (EEX) und die European Commodity Clearing (ECC) für drei Monate die Transaktions- und Clearingentgelte für den Handel der Capesize C5 Produkte aus. Vom 01.10.2024 bis 31.12.2024 sind Handelsteilnehmer von EEX-Transaktionsentgelten und ECC-Clearingentgelten für Transaktionen in den folgenden EEX Frachtfutures befreit:

Name	Product Code
EEX Baltic Capesize C5 Futures	C5EM

Bei Fragen steht Ihnen das EEX Market Operations und EEX Sales Team gerne zur Verfügung.

Mit freundlichen Grüßen,

EEX Market Operations

T + 49 341 2156-222

trading@eex.com

EEX Sales

T +49 341 2156-555

sales@eex.com